



驻华使节走近中国清洁能源活动 邀请函

尊敬的先生/女士：

您好！

非常荣幸地邀请您参加“驻华使节走近中国清洁能源活动”，本次活动由中国电力企业联合会主办，将于2021年4月20-21日在北京*中国国际展览中心（静安庄）举行。

活动已成功举办四届。今年的活动将以“发展清洁能源，助力实现碳中和”为主题，为各国使领馆及外国企业驻华机构代表提供平台，了解中国风、光、氢等多种清洁能源开发、利用、储存以及智慧化供应的最新发展。中国能源领军企业精英期待与您在现场探讨全球共同关注的清洁能源电力领域热点问题，拓展中国电力行业与海外同行的友好合作关系。

随信附上报名表和线上申请链接、二维码。报名代表将获赠中国电力2020书籍和2021中国清洁能源博览会入场券。参观团官方导览服务安排在4月21日14:30；超过5人的报名团也可以申请其他导览时间；代表也可以根据自己喜好自由参观，我们将协助提供入场服务。

我们期待您的出席，也期待您推荐给能源电力领域的伙伴和朋友。如有任何问题也欢迎与我们联系。请于4月8日前将您的参与意向回复我们。

您的参与或将为双方开启未来合作之路！

中国电力企业联合会
国际合作部

2021年3月11日



Clean Energy Tour China 2021 Invitation Letter

Mar. 11th, 2021

Dear Sir or Madam,

It is our honor to invite you to attend the Clean Energy Tour China 2021 (CETC2021) to be held by China Electricity Council (CEC) at China International Exhibition Center (Jing'an Zhuang Venue), Beijing between Apr. 20th-21st.

CETC2021 is on its fifth edition. The theme of this year's event is focusing on "developing clean energy, promoting carbon neutrality". It provides a platform for embassies, consulates, branches of international companies and organization to learn about the latest development of China's Clean Energy industry, including solar, wind, hydrogen power generation, energy storage, integrated utilization as well as smart energy supply etc. The leading industrial elites are looking forward to exchanging views and seeking for cooperation potentials with you on site.

The registration form and its online option are attached. The registered participants will each get one *Power China 2020* and one pass to visit the *Clean Energy Expo China 2021* (CEEC2021). Official Group Tour Guide service is provided at 14:30 on April 21st. Group registration of 5+ delegates on one form will also be able to get a tour guide service at other time if applied in advance. Otherwise you can follow your own interest to visit and we will assist to give you the pass for admission.

We look forward to meeting you and your recommendation of this event to partners and friends in the field of energy and electricity will be highly appreciated. Please feel free to contact us for any further information, and RSVP by Apr. 8th.

Getting access to China clean energy industry, we may find the way to cooperation.

China Electricity Council
Department of International Cooperation

Clean Energy Tour China 2021

Registration Form

Option 1. Mobilephone application 手机二维码填写申请表

Pls use your phone to browse the following 2-dimension code



Option 2. Computer Online application 电脑线上填写申请表

Pls use the link <https://www.wjx.top/vj/ebekU2c.aspx>

Option 3. Email application 邮件回传申请信息

Fill in the following form and send email to ccpitep@qq.com

Company or Organization Name 单位或机构名称

Contact 联系方式-

Name 姓名:

Department 部门:

Post 职务:

Country 国家:

Passport NO. 护照号:

Tel 电话:

Email 邮箱:

Group Tour Guide Service Application 参观团导览服务

yes 需要

- 14:30 on April 21st (about 30-45min.)

- other time (pls indicate exact

time, for 5+ people delegation only)

no 不需要

扫二维码，加入我们
Scan the QR code and join us



If any questions, pls feel free to contact Qina,010-63414315,Email:
ccpitep@qq.com